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                                                                                                      V Kežmarku dňa 06. 09. 2023 

                                                                                                      Číslo spisu 7/2023 

 

 

 

Zápisnica 

zo zasadnutia MsZ konaného dňa 28. 08. 2023 

  

Prítomní:    poslanci MsZ podľa prezenčnej listiny 

PhDr. Mgr. Ján Ferenčák, MBA – primátor mesta 

JUDr. Lukáš Antoni – vedúci právneho oddelenia 

ostatní prítomní podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu Mestského zastupiteľstva v Kežmarku, voľba návrhovej 

komisie, volebnej komisie, určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky 

3. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu na schválenie investície a úveru na 

dofinancovanie projektu: Zavedenie smart technológií v meste Kežmarok 

4. Návrh na schválenie investície a úveru na dofinancovanie projektu: Zavedenie smart 

technológií v meste Kežmarok   

5. Záver 

 

 

1. Otvorenie 

 

Na úvod privítal primátor mesta prítomných na 7. zasadnutí MsZ v tomto roku. Poďakoval 

poslancom, za to, že dnes prišli. Majú informáciu, že veci vo vzťahu k Envirofondu, ak sa 

neschvália v týchto časoch, tak ďalší mesiac by už boli irelevantné. Ide o finančnú výpomoc, ktorá 

je veľmi výhodná či už z pohľadu úrokových sadzieb alebo časového hľadiska. Samozrejme, nie 

všetko je možné, to čo je podmienené je zmluva so štátom, a preto dal poslancov takto narýchlo 

zvolať, aby nepremeškali príležitosť, ktorá sa im otvára. Toto sú len žiadosti, bez ktorých nemôže 

byť ani projekt. Následne skonštatoval, že prítomných je 17 poslancov, pričom zo zasadnutia MsZ 

sa ospravedlnil p. Božoň.  
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2. Schválenie programu Mestského zastupiteľstva v Kežmarku, voľba návrhovej 

komisie, volebnej komisie, určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku  

 

s c h v a ľ u j e   

 

program rokovania Mestského zastupiteľstva v Kežmarku takto: 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu Mestského zastupiteľstva v Kežmarku, voľba návrhovej 

komisie, volebnej komisie, určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky 

3. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu na schválenie investície a úveru na 

dofinancovanie projektu: Zavedenie smart technológií v meste Kežmarok 

4. Návrh na schválenie investície a úveru na dofinancovanie projektu: Zavedenie smart 

technológií v meste Kežmarok   

5. Záver 

 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku  

 

v o l í  do návrhovej komisie: 

 

p. poslanca:            Jozefa Matiu 

p. poslanca :             Ondreja Jankuru 

      

v o l í  do  volebnej komisie: 

 

p. poslanca:  Pavla Fejerčáka   za predsedu komisie 

p. poslanca:  Vojtecha Wagnera   za člena komisie 

p. poslanca:        Karola Baráneka  za člena komisie       

 

b e r i e   n a    v e d o m i e     

 

-  primátorom určených overovateľov zápisnice: 

 

p. poslankyňu: Gabrielu Karabinošovú 

p. poslankyňu :  Janku Gantnerovú  
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   -  primátorom určenú zapisovateľku 

 

 p. Veroniku Klukošovskú  

 

za: 17, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Baránek, Karabinošová, Zreľak, Perignáth, Porubän, Jankura, Gaborčík, Gantnerová, Sabolová, 

Griglák, Kredátus, Šišková, Matia, Šimoňák, Levická, Wagner, Fejerčák 

 

Prijaté uznesenia dostali č. 232/2023 a č. 233/2023. 

   

 

p. primátor 

- požiadal o doplnenie dvoch bodov, a to ako bod č. 5 Stanovisko hlavného kontrolóra mesta 

k návrhu na schválenie investície a úveru z Enviromentálneho fondu v sume 2.803.914,00 € na 

financovanie projektu Rekonštrukcia  verejného osvetlenia mesta Kežmarok a ako bod č. 6 Návrh 

na schválenie investície a úveru na financovanie projektu: Rekonštrukcia verejného osvetlenia 

mesta Kežmarok 

 

Hlasovanie za doplnenie bodov č. 5 a č. 6: 

za: 17, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Baránek, Karabinošová, Zreľak, Perignáth, Porubän, Jankura, Gaborčík, Gantnerová, Sabolová, 

Griglák, Kredátus, Šišková, Matia, Šimoňák, Levická, Wagner, Fejerčák 

 

Body boli doplnené do programu rokovania MsZ.  

 

 

3. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu na schválenie investície a úveru na 

dofinancovanie projektu: Zavedenie smart technológií v meste Kežmarok 

 

p. primátor 

- doplnil, že úver, ktorý chcú zobrať je v ďalšom bode 

- mesto schválením MsZ vyčlenilo vlastné zdroje a teraz, keďže majú možnosť to refinancovať cez 

Environmentálny fond, tak žiadajú o také čiastky, kde boli oprávnení, tzn. ak by im dali oprávnenie 

do vyšších čiastok, žiadali by vyššie, ale to je max. možná výška 

- úroková sadzba je 0,1 % na 20 rokov s okamžitou splatnosťou kedykoľvek, pričom sa nezarátava 

ani do dlhu mesta 

 

Mestské zastupiteľstvo berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra Mesta Kežmarok 

k dodržaniu podmienok ku schváleniu investície a úveru z Enviromentálneho fondu v sume 

357 869,00 €,  na dofinancovanie projektu Zavedenie smart technológií v meste Kežmarok. 

 

za: 17, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Baránek, Karabinošová, Zreľak, Perignáth, Porubän, Jankura, Gaborčík, Gantnerová, Sabolová, 

Griglák, Kredátus, Šišková, Matia, Šimoňák, Levická, Wagner, Fejerčák 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 234/2023 
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4. Návrh na schválenie investície a úveru na dofinancovanie projektu: Zavedenie smart 

technológií v meste Kežmarok 

 

p. primátor 

- je to bod, ktorému predchádzala správa hlavného kontrolóra na dofinancovanie vo výške 

357 869,00 € 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku  

schvaľuje 

realizáciu investície s názvom: Dofinancovanie projektu formou úveru – Zavedenie smart 

technológií v meste Kežmarok v zmysle podmienok špecifikácie Environmentálneho fondu  

– zameranej na  dofinancovanie spoluúčasti 5% NFP   a neoprávnené náklady projektu 

Zavedenie smart technológií v meste Kežmarok, kód projektu 311071ATF5, realizovaného 

v rámci Operačného programu Integrovaná infraštruktúra, na základe Zmluvy o poskytnutí 

nenávratného finančného príspevku č. Z311071ATF5 zo dňa 04. augusta 2021, vo výške  

357 869,00 EUR. 

 

O uznesení sa nehlasovalo. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku 

 

schvaľuje 

 

prijatie úveru od Environmetnálneho fondu vo výške 357 869,00 EUR zabezpečeného 

blankozmenkou na financovanie investícií v zmysle podmienok špecifikácie podpory formou 

úveru pre Obce a Vyššie územné celky.  

 

za: 17, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Baránek, Karabinošová, Božoň, Zreľak, Perignáth, Porubän, Jankura, Gaborčík, Gantnerová, 

Sabolová, Griglák, Kredátus, Šišková, Matia, Šimoňák, Levická, Wagner, Fejerčák 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 235/2023. 

 

 

5. Stanovisko hlavného kontrolóra mesta k návrhu na schválenie investície a úveru 

z Enviromentalného fondu v sume 2.803.914,00 € na financovanie projektu Rekonštrukcia 

verejného osvetlenia mesta Kežmarok 

 

p. primátor 

- opätovne dodal, že sa to nezarátava do dlhu mesta, je tam 20 ročná splatnosť a 0,1 % úrok, ak to 

bude schválené, pričom toto je len žiadosť 

- z praktického hľadiska je to tak, že počas minulých rokov niečo investovali, či už cez operačné 

programy alebo aj z vlastných zdrojov 
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- ročne vyčleňujú zhruba 70 000 – 100 000,- € na renováciu a obnovu verejného osvetlenia, pričom 

náklady sú zhruba 60 000 – 100 000,- € 

- je to tak, že už nejde len o jednu ulicu alebo jedno svietidlo, ale o všetko tzn., to čo spravili, to čo 

majú v moderných technológiách, a toto je ten zvyšok, ktorý by nebol zrekonštruovaný 

- sú to všetky ulice, kompletne celé mesto  

- výmena stĺpov, presun stĺpov mimo chodníkov, nové LED a smart svietidlá, pričom všetko bude 

menežovateľné  

- idú to robiť tak, že pôjde o celé mesto, nebude už žiadna ulica, ktorá by nebola rekonštruovaná 

- majú na to spracovaný audit, projekt atď.  

- je to možnosť, ktorú momentálne Environmentálny fond má, a ktorú chcú ako mesto stihnúť 

- pripomenul, ako schvaľovali COVID pôžičky, kde šli do maxima a dnes budú tieto pôžičky 

odpustené v plnej výške, pričom za daných 400 000,- € poopravovali kopec vecí  

- všetko, čo za dané peniaze spravili ostáva tu na meste a na budúci rok sa to odráta z dlhu mesta, 

čím sa zlepší aj úverová zaťaženosť mesta, aj splátky 

- mestá, ktoré to nezobrali dnes doslova plačú, že mohli tie peniaze investovať v meste a mohli 

niečo spraviť a nespravili 

- sú to veci, do ktorých treba ísť a využiť ich 

 

p. Zreľak 

- podotkol, že sa k tomu krátko vyjadril už pred zasadnutím 

- s úverom problém nemá, čo sa týka podmienok sú výhodné 

- chce sa opýtať na nové osvetlenie, ktoré by malo byť či bude menežovateľné, čo je zásadná 

informácia, pretože potom, ako sa spravilo sídlisko resp. vnútroblok, osvetlenie tam podľa neho 

nie je šťastné 

- bolo mu vtedy povedané, že je to nejakým spôsobom nadimenzované podľa nejakých noriem, ale 

naozaj je tam večer tá svietivosť naozaj zásadná a niektorým ľuďom to vadí 

- práve preto sa chcel opýtať či to osvetlenie bude naozaj smart a bude také inteligentné, že bude 

dopĺňať a zlepšovať kvalitu života ľudí 

 

p. primátor 

- spravili sme niekoľko investícii čiastkových a tieto smart technológie, ktoré sme schválili, a ktoré 

sa budú teraz realizovať, už zavedú tieto prvky v niektorých častiach 

- tento úver pokryje už úplne celé mesto  

- je tam súčasťou aj stmievanie, tzn. vo večerných hodinách sa zotmie na 20 – 40% intenzity, 

pričom každé zo svietidiel by malo byť samostatne menežovateľne 

- podotkol, že ak majú takúto možnosť, tak nech spravia celé mesto, ak im to prejde  

- toto je zatiaľ len žiadosť, a ak sa to podarí celé mestu bude zrekonštruované komplexne 

 

p. Perignáth 

- opýtal sa či sa nejakým spôsobom bude dať ešte vstupovať do tejto veci 

- ako príklad uviedol ul. Priekopu, kde osvetlenie je v celku dobré, ale obslužná ulička za Hlavným  

námestím, tam nie je žiadne osvetlenie a opýtal sa či sa to dá nejakým spôsobom doriešiť alebo sa 

to bude dať nejako doriešiť, alebo sú už definitívne dané svetelné body  

- podotkol, že asi to nie je úplne jediný problém v meste a opýtal sa či bude aspoň nejaká časť 

osvetlenia, ktorá by tieto tmavé uličky presvetlila 
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p. primátor 

 - je to len úver a žiadosť, ak to bude celé spracované, celé to príde na rokovanie MsZ a buď to 

bude v rozpočte, ak im to schvália a potom bude aj diskusia  

- zatiaľ je to o tom, čo im bolo predložené na základe svetelno-technickej štúdie  

- určite otvoria priestor pri vypracovaní konkrétneho projektu, aby tam aj poslanci mohli vsunúť 

svoje pripomienky, ktoré ulice ešte treba doplniť 

- podotkol, že úver je jedna vec, pričom dofinancovať to vedia aj z vlastných zdrojov 

- ako už povedal ročne dávajú 70 000 – 100 000,- € na obnovu, a ak to spravia raz, tak tých 10 

rokov na obnovu nemusí ísť nič 

- už len z toho majú v podstate na tie splátky a z ušetrených peňazí na elektrinu a manažment, tým 

pokryjú celú splátku a budú to mať opravené min. na 10 rokov 

 

p. Gáborčík 

- opýtal sa či, keď sa bude robiť rekonštrukcia osvetlenia zaratúvajú sa do toho aj náklady na úpravu 

chodníkov a ciest po ich rozkopaní 

 

p. primátor 

- k danej otázke podotkol, že oprávnený náklad na úver je niečo, čiže úver majú cez celú komplexnú 

rekonštrukciu, doplnenie VO, modernizáciu a celú výmenu, kde predpokladá, že je tam všetko 

zahrnuté  

- hovoria aj o výmene káblov, riadiacich staníc, doplnení prvkov svietidiel o riadiace prvky 

osvetlenia 

 

p. Levická 

- požiadala, aby okolo strednej školy smerom ku OK baru, kde chýba osvetlenie, tiež do budúcna 

s týmto miestom rátali 

  

p. primátor 

 - podotkol, že toto, čo tu teraz vidia je len doplnenie toho, čo idú robiť a tie moderné technológie 

teraz zahŕňajú iné ulice a toto je to s čím sa nepočítalo 

- spojili by to teda a spravili by to v jednom kroku  

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku  

 

berie na vedomie  

 

stanovisko hlavného kontrolóra Mesta Kežmarok k dodržaniu podmienok ku schváleniu 

investície a úveru z Enviromentálneho fondu v sume 2.803.914,00 €, na financovanie 

projektu Rekonštrukcia verejného osvetlenia mesta Kežmarok. 

 

za: 17, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Baránek, Karabinošová, Zreľak, Perignáth, Porubän, Jankura, Gaborčík, Gantnerová, Sabolová, 

Griglák, Kredátus, Šišková, Matia, Šimoňák, Levická, Wagner, Fejerčák 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 236/2023 
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6. Návrh na schválenie investície a úveru na financovanie projektu: Rekonštrukcia verejného 

osvetlenia mesta Kežmarok 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku 

 

schvaľuje 

 

realizáciu investície s názvom: Financovanie projektu – Rekonštrukcia verejného osvetlenia 

mesta Kežmarok v zmysle podmienok špecifikácie Environmentálneho fondu vo výške 

2.803.914,00 EUR.  

 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku  

 

schvaľuje 

 

prijatie úveru od Environmentálneho fondu vo výške 2.803.914,00 EUR zabezpečeného 

blankozmenkou na financovanie investícií v zmysle podmienok špecifikácie podpory formou 

úveru pre Obce a Vyššie územné celky.  

 

za: 17, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Baránek, Karabinošová, Zreľak, Perignáth, Porubän, Jankura, Gaborčík, Gantnerová, Sabolová, 

Griglák, Kredátus, Šišková, Matia, Šimoňák, Levická, Wagner, Fejerčák 

 

Prijaté uznesenia dostali č. 237/2023 a 238/2023 

 

p. primátor 

- požiadal vrátiť sa  k bodu č. 4, kde boli dve uznesenia s tým, že hlasovali len o jednom, pričom 

obidva boli prečítané 

- keďže nedal hlasovať un bloc dal by teraz opätovne hlasovať, pričom uznesenie dostane č. 

239/2023 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku  

schvaľuje 

realizáciu investície s názvom: Dofinancovanie projektu formou úveru – Zavedenie smart 

technológií v meste Kežmarok v zmysle podmienok špecifikácie Environmentálneho fondu  

– zameranej na  dofinancovanie spoluúčasti 5% NFP a neoprávnené náklady projektu 

Zavedenie smart technológií v meste Kežmarok, kód projektu 311071ATF5, realizovaného 

v rámci Operačného programu Integrovaná infraštruktúra, na základe Zmluvy o poskytnutí 

nenávratného finančného príspevku č. Z311071ATF5 zo dňa 04. augusta 2021, vo výške  

357 869,00 EUR. 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 239/2023. 
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7. Záver 

 

Na záver zasadnutia p. primátor poprial prítomným pekný deň a ozrejmil, že sa vidia predbežne 

18. septembra na riadnom MsZ.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  PhDr. Mgr. Ján Ferenčák, MBA                  Ing. Jela Bednárová 

             primátor mesta           prednostka úradu 

    

 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia:  Mgr. Gabriela Karabinošová 

 

 

 

 

   

   Ing. Janka Gantnerová 

 

    

 

 

 

 

Zapisovateľka: Veronika Klukošovská     


